



产品参数 SPECIFICATIONS

产品名称: 无线充电器	Product Name: Wireless Charger
产品型号: WOC6	Product Model: WOC6
尺寸: 90mm(L)X81mm(W)X5.8mm(H)	Dimensions: 90mm(L)X81mm(W)X5.8mm(H)
输入: DC 5V \pm 2A, 9V \pm 1.5A	Input: DC 5V \pm 2A, 9V \pm 1.5A
输出: 10W	Output: 10W
接口: USB Micro B	Interface: USB Micro B
产品材质: 铝合金、2D曲面玻璃、皮质	Material: Aluminum Alloy, 2D Curved Glass, Leather
充电线长: 1M	Supported System: Windows / Mac / Linux

PRODUCT FEATURES/产品特点

- 5.8mm纤薄机身, 携带更方便, 智能LED灯提醒, 充电状态一目了然
- 上盖采用2D曲面玻璃材质, 中框铝合金弧边工艺, 多重安全保护
- 支持5V快充、9V快充两种充电模式, 根据不同的充电设备自动匹配相应的充电模式, 手机一放即充
- 第三代合并版独立线圈, 电量集中, 充电更快速, 充满自动断电, 保护电池, 延长电池寿命
- 安全无辐射, 内置隔磁片, 有效屏蔽电磁辐射, 智能识别金属物品, 提醒及时排除金属异物
- 5.8mm slim body, convenient to carry, smart LED light indicates charging status.
- The upper cover is made of 2D curved glass material, the middle frame adopts aluminum alloy arc edge process, multiple safety protection.
- Support 5V ordinary charging, 9V fast charging, automatically match charging mode according to the device. The phone is charged as soon as it is placed on it.
- The third generation of integrated independent coil, centralized power, fast charging, automatically power off when fully charged, protect the battery and prolong battery life.
- Safe and non-radiative, built-in magnetic shield, effectively shield electromagnetic radiation, intelligently identify metal objects, and remind you to remove metal foreign objects in time.

深圳市元创时代科技有限公司 (ORICO Technologies Co., Ltd)

联系热线/Tel: 86-755-25196059 邮箱/E-mail: support@orico.com.cn

官方网站: www.orico.com.cn 网站: www.orico.cc

客服热线: 400-6696298

公司地址: 深圳市龙岗区布吉街道甘李工业园甘李六路12号

中海信创新产业城14A栋903-904

Company Add: 903-904, 14A, Zhonghaixin Innovation Industrial Park,

6th Gan Lee Road, Buji, Longgang District, Shenzhen, China

执行标准: GB 17625.1-2012 GB 4943.1-2011 GB 9254-2008

ORICO WOC6-SV-PRO

6 936761 855921

YC2020071301497



中国制造
MADE IN CHINA